
Protokół Nr  10/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  2. kwietnia  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Ocena wykonania budżetu Miasta za 2006 rok. 
Przedstawia:  Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1630 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Porządek posiedzenia, który został przyjęty:  za-10 (jednogłośnie). 
 

Ad 2 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta na 2006 rok przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał jaki był powód nie zrealizowania dwóch rewitalizacji parków Orła Białego 

i Leona Mroczkiewicza. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że zapisana  kwota była potrzebna  do złożenia wniosku w 

ramach środków norweskich o dofinansowanie ale wniosek nie uzyskał w II etapie 
dofinansowania z tych źródeł. Została zrobiona koncepcja parku im. Mroczkiewicza. Z-ca 
burmistrza poinformował, że  jeszcze raz zostanie  złożony wniosek na  pozyskanie 
środków na ten cel. 

J.Leszczyk  - pytał o zapisy na str. 42.   
Skarbnik – wyjaśniła, że dotyczy to  projektów, które realizowane będą dopiero w tym roku. 

Nie otrzymaliśmy ostatniej transzy na Rewitalizację Starówki. Została podpisana umowa i 
pożyczka na refinansowanie. 

J.Leszczyk  – pytał o  umorzenia. 
Skarbnik – odpowiedziała, że spółki wszystkie funkcjonują i  rozwijają się. W ubr. środki ze 

SPOR-u powoli spływały, pierwsze środki wpłynęły w 2006 r., Burmistrz interweniował u 
Wojewody, że tracimy płynność finansową. 

J.Leszczyk  – pytał  co z domem kultury? 
Skarbnik – wyjaśniła, że mamy podpisaną umowę pożyczki na refinansowanie, Minister 

wyraził zgodę na zawartą  kwotę, a Bank za nas płaci i rozlicza się z Ministrem.  
J.Leszczyk – poruszył sprawę  dróg w mieście. 
Z-ca Burmistrza – poinformował, że pojawiają się w różnych paragrafach środki m.in.  

wykonano 1,5 km dróg w ramach rewitalizacji Starówki. Realizowane będą drogi przy ul. 
Wawelskiej, Górnośląskiej i Św. Jerzego. Priorytetem tego budżetu są drogi, 
przygotowujemy pod względem projektowym oraz aktualizujemy.  
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J.Leszczyk  – zwrócił uwagę na wydatek na transport w kwocie 2200 zł z przeznaczeniem na 
pomoc społeczną. Radny pytał czy nie można było znaleźć sponsora na ten cel? 

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że początkowo pozyskaliśmy sponsorów, ale pozyskanej żywności 
było około 200 ton. 

K.Drachal-Mostek – pytała jaką ilość żywności otrzymywali białogardzianie? 
Z-ca Burmistrza  - stwierdził, że mieszkańcy otrzymywali podstawowe produkty jak: mąka, 

ryż, mleko, konserwy. 
B.Żurawski – stwierdził, że w ubr. płynność dotacji była mizerna, czy ktoś z gmin płacił karne 

odsetki za nieterminowość? Jeżeli tak to jakie oprocentowanie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że z płynnością na wysokim szczeblu jest słabo, bo Wojewoda 

mówi, że nie ma i nie daje. To wymyśliło Ministerstwo, że do 4% pożyczki mają być 
zamienione dotacjami rozwojowymi. Nie wiadomo jak to będzie funkcjonowało. 

 
Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej nie wniosła uwag do przedstawionego 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na 2006 rok  i  zaopiniowała   
pozytywnie , głosując: za- 9, przeciw- 0, wstrzymało się- 1. 

 
 
Ad 3, 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1715 

zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Z. 
 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
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